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Zápis ze schůze výboru ČSOZ, 
konané dne 12. září 2022 v  SÚRO, v.v.i., Bartoškova 1450/28, Praha 4 

 

Přítomni:  Ing. D. Ekendahl (předsedkyně), Ing. M. Davídková, CSc. Ing. P. Fojtík, Ing. K. 
Navrátilová Rovenská, Ph.D., RNDr. Jakub Vávra 
Nepřítomni (omluveni): Ing. K. Pachnerová Brabcová, Ph.D., Ing. P. Kuča 
 

Program schůze výboru: 
1. Úvod 
2. Zpráva o členské základně a hospodaření ČSOZ (pokladník, sekretář) 
3. Soutěž ČSOZ pro mladé pracovníky 
4. Příprava členské schůze 
5. Organizace DRO 2023 
6. Různé 

 

ad1. Úvod  

Předsedkyně výboru D. Ekendahl uvítala přítomné členy výboru ČSOZ a z důvodu hlasové 
indispozice požádala členku výboru M. Davídkovou o vedení schůze. M. Davídková 
seznámila přítomné členy s programem schůze a požádala je o hlasování, zda s 
programem schůze souhlasí. Navržený program schůze výboru ČSOZ byl přijat. Dále se M. 
Davídková dotázala přítomných členů, zda nemají připomínky k zápisu z poslední schůze 
výboru. Žádný z přítomných členů připomínky k zápisu neměl.  

ad2. Zpráva o členské základně a hospodaření ČSOZ (pokladník, sekretář)  

Pokladník K. Navrátilová Rovenská informovala členy výboru o aktuálním stavu pokladny 
ČSOZ). 

- K 12. 9. 2022 je na účtu ČSOZ 148 124 Kč (musí vždy zůstat min 100 Kč na účtu). 
- Členské příspěvky za rok 2022 aktuálně uhradilo 28 z 58 členů, dále pak firma VF 

a.s. a Nuvia a.s. Byly rozeslány upomínky členům k uhrazení členských příspěvků. 
- Členský příspěvek IRPA na roky 2022 a 2023 nebyl zaplacen. Byl odeslán email 

pokladníkovi IRPA s žádostí o podklady k platbě vzhledem ke změně počtu členů 
ČSOZ. 

- Byl přednesen e-mailový dotaz od člena ČSOZ na výši členského poplatku, pokud 
je důchodce, osoba s VŠ a stále s pracovním úvazkem. Odpověď členů je, že 
dotyčný by měl zaplatit plnou výši členského poplatku, jelikož je osobou s plným 
pracovním úvazkem. 

- Dále K. Navrátilová Rovenská informovala o rozhodnutí M. Buňaty ml. o ukončení 
členství v ČSOZ.  M. Buňata ml. zašle oficiální žádost o ukončení členství 
předsedkyni. 

- E. Čermáková předala pokladnu s hotovostí (celkem 6 376 Kč) do rukou 
pokladníka.  

- Na konci roku potřeba uhradit 2x DPP pro sekretáře ČSOZ a IT podporu. Výbor se 
dohodl na rozdělení částky pro IT podporu mezi Z. Boreckého (2 tis. Kč), který  
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zajišťoval tuto funkci cca do května 2022, a V. Peka (3 tis. Kč), jež zajištění IT 
podpory převzal. 

- Dále výbor navrhl a odsouhlasil snížení finanční odměnu pro sekretáře na 3 tis. 
Kč za rok. 

- Výbor se shodl, pokud to bude možné, na celkové grafické úpravě webových 
stránek společnosti. 

- Potřeba navrhnout odměny v soutěži pro mladé pracovníky. 

ad3. Soutěž ČSOZ pro mladé pracovníky  

D. Ekendahl a M. Davídková informovaly členy, že do soutěže mladých pracovníků se 
přihlásili tři soutěžící se svými pracemi. M. Davídková uvedla, že všechny soutěžní práce 
jsou kvalitní.  

- Soutěžícími jsou Z. Čemusová, D. John a M. Sommer. Všichni tři splnili podmínky 
soutěže ČSOZ. 

- Výbor se shodl na návrhu odborné komise ve složení: prof. Ing. T. Čechák, CSc., 
Ing. J. Hůlka, Ing. I. Malátová, CSc. (náhradník doc. Ing. J. Klusoň, CSc.). 
Předsedkyně osloví všechny navržené členy komise. 

- Výbor navrhl, aby soutěžící své práce krátce představili formou cca 10 min. 
prezentace na členské schůzi ČSOZ, kde budou také vyhlášeny výsledky soutěže. 

- Výbor navrhl a odsouhlasil celkovou částku 15 tis. Kč do soutěže mladých a dle 
umístění toto poměrné rozdělení: 1. místo – 7 tis. Kč, 2. místo 5 tis. Kč a 3. místo 
– 3 tis. Kč. 

ad4. Příprava členské schůze  

- Členové výboru projednávali program členské schůze. Jedním z bodů programu 
budou krátké prezentace (cca 10 min.) soutěžních prací přihlášených do soutěže 
mladých samotnými autory.  

- Dalším bodem programu bude odborný seminář K. Pachnerové Brabcové o 
radiouhlíkovém datování a nové AMS. 

- Dále bude na schůzi přednesena zpráva o činnosti ČSOZ, informace o IRPA, budou 
také  diskutovány DRO, a možnosti jak rozšířit členskou základnu ČSOZ. 

- Členové výboru se shodli na termínu konání členské schůze, a to na středě 
2.11.2022 od 14 hod. v SÚRO. 

- K. Pachnerová Brabcová s termínem členské schůze přes sms souhlasila. 
- Předsedkyně přislíbila připravit předběžný program členské schůze a jeho zaslání 

k odsouhlasení, příp. doplnění, členům výboru. 
- Dle stanov ČSOZ by pozvánka s programem členské schůze měla být členům ČSOZ 

zaslána měsíc před konáním schůze, tedy nejpozději 1. týden v říjnu. 

ad5. Organizace DRO 2023 

- M. Davídková informovala členy o konání konference DRO 2023 opět v ČR, 
pravděpodobně v obvyklém listopadovém termínu a místem konání by mohl být 
Tábor. 

- Oznámení o konání DRO 2023 v ČR proběhne na letošních DRO, které se konají 
na Slovensku ve Staré Lesné. 
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- Dále M. Davídková informovala členy, že organizačně ve stávajícím rozsahu se 
DRO 2023 opět ujme FJFI. 

- Mezi přítomnými členy proběhla debata, zda by nebylo dobré konferenci zkrátit, 
zda není problém naplnit kapacitu přednášek. K. Navrátilová Rovenská uvedla, 
že určitě není problém kapacitu přednášek naplnit, že se jedná o malou 
konferenci, ale tematicky rozsáhlou. 

- J. Vávra měl dotaz, kolik je na konferenci DRO obvykle účastníků. M. Davídková 
odpověděla, že obvykle kolem 200 – 300 účastníků. 

- K. Navrátilová Rovenská navrhovala, zda by nešlo zkrátit konferenci tím, že by se 
nekonal žádný výlet či exkurze. 

- Členové výboru se shodli, že by se mělo toto téma dát do programu členské 
schůze. 

- M. Davídková a D. Ekendahl dále argumentovaly, že i z důvodu cen za pronájem 
prostoru by bylo vhodné konferenci zkrátit. 

- Dále probíhala debata nad časopisem RPD Special Issue, nad jeho časovou a 
finanční náročností. Bylo odsouhlaseno, že vzhledem k časové a finanční 
náročnosti, ale také s ohledem na zajištění kvalitních publikací, se RPD Special 
Issue nebude vydávat pravidelně, pouze při zvláštních příležitostech. 

ad6. Různé 

- M. Davídková informovala členy výboru, že IRPA posunula termín schůzky 
zástupců společností v Mnichově. 

- Probíhala debata, kdo za výbor ČSOZ se schůze zúčastní.  
- Výbor navrhl P. Fojtíka, P. Kuču nebo J. Vávru – bude ještě definitivně domluveno. 
- Byl položen dotaz, kdo cestu zaplatí. M. Davídková odpověděla, že cestu hradí 

instituce, ze které je vyslaný zástupce, tedy SÚRO. 
- Dále byl diskutován návrh K. Pachnerové Brabcové, který zaslala e-mailem, aby 

došlo k úpravě podmínek soutěže mladých, a to tak, aby nebylo omezení věkem, 
jak je tomu nyní, ale statusem (tj. student nebo člověk do X let po ukončení 
studia). Členové výboru se shodli na prodiskutování tohoto návrhu na členské 
schůzi společnosti. 

- M. Davídková se zeptala, zda má někdo z členů téma k diskuzi. Nikdo ze členů 
další téma k diskusi nepředložil. 

- M. Davídková a D. Ekendahl poděkovaly účastníkům schůze. 
 

 

12. září 2022     zapsala: Michaela Kapuciánová 
                                                                              verifikovala: Daniela Ekendahl 
 
 


